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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Reštaurácia na zimnom štadióne, čo je s ňou. Ľudia sa pýtajú, hokej teraz beží, všetko, máme 
novú rolbu, všetko, už aj nabúraná je, ale tá reštaurácia nejak nefunguje. Čo s ňou je, s tou 
reštauráciou? Prebieha nejaký súdny spor, alebo čo? 
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, prebieha stále súdny spor, v ktorom nás zastupuje právna kancelária IURISTICO. 
 
MVDr. Hrdlík: 
A to kedy to bude, už pomaly 4 roky, čo je zavretá, už aj rozobraná, zvonku zabité s doskami 
to je. Tí ľudia, ktorí chodia na hokej, pekne sa rozbehol ten hokej a chýba im tá reštaurácia, to 
bola pomaly dosť navštevovaná tá reštaurácia. 
 
PhDr. Čižmár: 
Tento priestor je zadebnený, to máš pravdu, je to monitorované a zároveň sme k tomu 
pristúpili aj z dôvodu toho, aby nedošlo k narúšaniu objektu a poškodzovaniu majetku. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Čiže asi kedy, sa treba opýtať tej právnej našej agentúry, kancelárie, kedy asi to tak sa 
dočkajú Trebišovčania tej reštaurácie na tom hokeji.  
  
PhDr. Čižmár: 
Tak, ako som ti povedal, prebieha súdny spor, prebehlo už niekoľko súdnych konaní, ďalšie 
budú vytýčené. Ťažko mi je odpovedať, v ktorom termíne sa ukončí tento súdny spor.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ale ľudia sa pýtajú, že prečo sme ho stadiaľ dostali. Ja už nepamätám, bolo by dobre niečo 
osviežiť, prečo sme ho vlastne stade dostali. Ja fakt nepamätám sa, či to boli nejaké čierne 
stavby, alebo neplatenie, nepamätám sa. Ľudia sa pýtajú, prečo sme ho stade pána Bugatu 
dostali preč. No tak hovorím, že moje otázky budú aj na bývalé vedenie smerovať. Ľudia sa 
zaujímajú o to a ja som im nevedel odpovedať. Kľudne z bývalého vedenia, keby sa mohol 
niekto vyjadriť, alebo pán prednosta, keď máme tuná ten mikrofón, bývalý, alebo, lebo pýtajú 
sa, že dokedy to bude, bude za 10 rokov ten spor, spadne, aj reštaurácia, aj čierna stavba, 
alebo čo tam bolo vtedy? Nevyplatené bolo niečo, alebo tá čierna stavba bola hlavne.  
 
PhDr. Čižmár: 
Z našej strany pán poslanec môžeš dostať chronológiu tohto sporu aj dôvody, kvôli ktorým 
začal, ale konkrétne k dôvodom prečo sa pristúpilo k tomuto súdnemu sporu, toto už otázka 
na nás nie je. Tento spor je zdedený, pokračujeme v ňom s tým istým právnym zastúpením, 
čiže zatiaľ z mojej strany. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Nemá niekto z bývalého vedenia chuť sa vyjadriť k tomu, lebo fakt ja sa už neviem 
vyjadrovať.  No, už sa tam hlási nejaký pán. 



PhDr. Čižmár: 
Sme síce v interpeláciách, ale Ing. Kolesár. 
 
Ing. Kolesár: 
Dobrý deň, milé kolegyne, vážení kolegovia. Vážený pán kolega Hrdlík, v diskusii bude na to 
priestor, pretože rokovací poriadok nepripúšťa diskusiu v interpeláciách. Veľmi rád sa 
prihlásim do diskusie, keď položíš takúto otázku.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Občania nielen z rómskej osady za mnou, ako za bývalým udenáčom, tak chodia a pýtajú sa 
a ja im neviem odpovedať. Zato hovorím, nech tu vysvetlia kompetentnejší a múdrejší ľudia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


